
Grundejerforeningen Dronningkilde 1. juni 2024

Referat fra den ordinære Generalforsamling 
Afholdt lørdag d. 25. maj 2024

Fremmødt: 11 parceller, 14 personer.

1. Valg af dirigent
Martin Stokholm blev valgt.

2. Formandens beretning:

Der har i dag været møde vedrørende Store Havelse Strandvej, så der kan findes en løsning 
på rabatterne. Oplægget for mødet har været enten at fylde skærver i rabatterne, i det, disse i 
følge de lærte ikke bliver skyllet væk når det regner, eller alternativt udvide vejen med 60cm 
i bredden, og efterfølgende ansøge om hastighedsbegrænsning og etablere bump. Overslags 
priser for skærver og asfalt, er hhv. ~100.000kr og ~220.000kr. Vores andel er ca 5 % af 
beløbet.

I vinters var der et kabelbrud på Peder Andersens Vej hvor den møder Kildesvinget, første 
forsøg på at genetablere asfalten endte ikke med særlig stor succes, hvorfor Gorm ffa 1964 
havde fat i kommunen, som er vejmyndighed, hvilket resulterede i at der blev gjort endnu et 
forsøg på at reetablere asfalten. Dette gik lidt bedre, men arbejdet er fortsat ikke udført 
tilfredsstillende. Gorm har bedt kommunen om at sørge for en gennemgang af reparationen 
om ca. 1 !4 år, hvor vi forventer at det igen er sunket så meget at det skal laves en gang mere.

Jeg arbejder på at fa nogle til at kigge på dækslet til drænbrønden ud for nummer 41 ordnet, 
da det efterhånden trænger til at blive lagt på plads, og fa asfalten rundt omkring reetableret.

Som nogle måske ved, har der været en del opmærksomhed omkring Gartnervej, idet de nye 
ejere af gården ønskede at lukke den for al trafik. I forbindelse med den offentlige høring 
omkring dette, kom der en del indsigelser, og der er landet på en løsning, hvor vejen lukkes 
for biltrafik, men fortsat holdes åben for gående trafik.

I forhold til spul af dræn fejlede kommunikationen, så det blev ikke udført sidste år, men vi 
satser på at fa det gjort i år.

Bestyrelsen takker Jørgen for godt arbejde i mange år.

Afslutningsvis skal jeg igen i år opfordre til at man kører pænt og henstiller sine gæster til at 
gøre det samme. Vores 30km/t skilt er ikke pillet ned, fordi der nu er fri hastighed, men 
fordi vejen nu er omfattet af Zonebegrænsning på 30km/t



3. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab:
Regnskabet blev godkendt.

4. Fastlæggelse af kontingent, Bestyrelsen foreslå uændret.
Vedtaget.

5. Indkomne forslag.
Ingen.

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer, på valg er:

Formand Ralf Schultz (modtager genvalg)
Sekretær Ina Nielsen (modtager genvalg)
Bestyrelsesmedlem Jørgen Nielsen (modtager ikke genvalg)
Bestyrelsessuppleant Dorte Bek-Pedersen (modtager genvalg)
Valg af Revisor og Revisorsuppleant: Helge Jacobsen og Martin Stokholm.

Martin Stokholm blev valgt som bestyrelsesmedlem
Og Jess Christensen som revisorsuppleant

Bestyrelsen består herefter af:

Formand Ralf Schultz, Kildesvinget nr. 2
Næstformand Evan Olsen, Kildesvinget nr. 19
Kasserer Janni Bormann Pedersen, Kildesvinget nr. 15
Sekretær Ina Nielsen, Kildesvinget nr. 6
Bestyrelsemedlem Martin Stokholm, Kildesvinget nr. 8
Bestyrelsessuppleant Dorte Bek-Pedersen, Kildesvinget nr. 3
Revisor Helge Jacobsen og revisorsuppleant Jess Christensen

7. Eventuelt.

Formanden opfordres til at tage kontakt til de andre formænd i området vedr. vigepligt når 
man kører ud på tilstødende veje.
Evan var til møde på Ølsted skole ang. vedligeholdelse af St. Havelse Strandvej. Der blev 
diskuteret forskellige muligheder, og man nåede frem til i første omgang at fylde rabatten ud 
med skærver. Man vil prøve at indhente 3 tilbud på at udvide vejen med asfalt i begge sider, 
og evt. bump for at sænke hastigheden. Kommune og Politi skal søges, så det kan godt 
komme til at tage noget tid.
Vores rabat er nogle steder for høj i forhold til asfalt, så vi indhenter et tilbud på afskrabning 
afjord.
Man SKAL huske at klippe sin hæk/buske så der er min. 50 cm. rabat, og der henstilles til 
ikke at parkere på vejen.

Derefter var der fællesspisning med god mad fra Skævinge kro, og rigtig god stemning.

Med venlig hilsen, på bestyrelsens vegne, Ina Nielsen, sekretær



Vejfond Dronningkilde

Regnskab år 2023

Indtægter

Kontingent 42.000,00

Indtægter i alt
Overført beholdning

42.000,00
402.489,35

444.489,35

Udgifter

Pullterter og skilte 5.609,00

Udgift i alt 5.609,00 5.609,00

438.880,35

Beholdning

Vejfondkonto 438.880,35

Ovenstående regnskaber som jeg har revideret, er i overensstemmelse med foreningens bogførring 
Revisor Helge Jacobsen

Formand
Ralf S. Schultz

BestyrelsesmedlemNæstformand Sekretær Revisor



Grundejerforeningen Dronningkildt
Regnskab år 2023

Indtægter

Kontingent 

Aktieudbytte

18.000,00

511

Indtægter i alt 18.511,00
Overført beholdning 131.600,47

150.111,47

Udgifter
Opkrævening gebyr(Kommunen) 1.875,00
Generalforsamling 5.290,95
Spuling af dræn 5735,25
Bestyrelsesmøde 639
Afskedsgave Ole 444
Gebyr bank 537
Landligger 150
Snerydning og saltning 5.550,00
Porto 108,00
Rydning og sprøjtning af rabatter _______ 3.136,50

Udgift i alt 23.465,70 23.465.70

126.645,77

Likvide aktiver
Kontant
Bank

Udbyttekonto

Øvrige aktiver
Aktier Danske Bank
Kursværdi

122,00 
115.402,49

11.121,28

126.645,77

10.000,00

18.040,00

vend


